

Extreme Sports Cam

with accessories



User manual

KONIX
MOBILITY



Congratulations with your new Konix sportscam !

To turn the camera on, press the Power/Mode button.

To turn the camera off, press the Power/Mode button for 2 seconds.

To enter the settings, press the ok press the OK button for 2 seconds and scroll through the menu with the side buttons.

GENERAL SETTINGS:

Date/Time:

Press to set the time and date. Adjust with the side buttons and move on with the OK button.

Auto Power Off:

You can decide if you want the camera to switch off automatically when not in use after 1, 3, or 5 minutes. You can also chose not to have the auto power off.

Screen saver:

To save battery, you can chose not to have the screen on when filming. This will allow you to use the camera for a longer period.

Sounds:

Select the sounds you want according to the actions you do, such as when you turn the camera on or off, when you take a photo, etc.

Language:

You can choose to set the camera in 12 languages.

TV output: PAL or NTSC

Choose the format of the TV output to be able to watch the videos and pictures on your TV.

Frequency:

You can chose with frequency you want to use between 50 and 60Hz.

Format:

You can format your Micro SD card. This will erase all the files that are on your Micro SD card.

Default settings:

Restore the camera to its default settings.



VIDEO SETTINGS

Resolution:

- Full HD 1080P: 1920x1080
- HD 720P: 1280x720
- VGA: 640x480

MicroSD Card	1080P 30fps	720P 30fps	480P 30fps
32 GB	240 min	320 min	480 min
16 GB	120 min	160 min	240 min
8 GB	60min	80 min	120 min

(Please note 1080p resolution uses interpolation with a slower video speed of 25fps rather than 30fps)

Time loop:

You can set the camera to record in a loop of 5 minutes, 10 minutes, and 15 minutes. An individual file will be available.

Exposition:

Adjust the contrast of your camera with the side buttons.

Date Stamp:

You can chose if you want the date stamp on the recorded files.
To deactivate this option, just switch to off.

CAMERA SETTINGS

Resolution:

- 12M pixels 4032x3024
- 10M pixels 3648x2736
- 8M pixels 3264x2468
- 5M pixels 2592x1944
- 3M pixels 2048x1536
- 2M pixels 1600x1200
- 1.3M pixels 1280x960
- VGA 640x480

Capture Mode:

- Single mode: Just take one picture
- Self 2s: Delays the picture by 2 seconds
- Self 10s: Delays the picture by 10 seconds

Quality:

- Super Fine
- Fine
- Normal

Exposure:

Adjust the contrast of the lens from -2 to +2.

Date Stamp:

You can choose if you want the date stamp on the recorded files.

To deactivate this option, just switch to off.

When on a file, you can decide to lock or delete files.

Storage / Micro SD cards:

The camera is compatible with Micro SD cards with the following capacities: 8GB, 16GB, and 32GB.

We recommend you use a Class 10 card.



Charging the battery

If recording is occurring when battery reaches 1%, the camera will save the file and power off.

To charge the battery:

- Connect the camera to computer or USB power supply.
- The charging status light remains ON while the battery is charging.
- The charging Status Light will turn OFF when the battery is fully charged.

Charging Time: 4 hours

ACCESSORIES:

Waterproof case:

Put the camera in the waterproof case for all water activities. The case is waterproof up to 30m under water.

Before going into the water, please make sure that the case is properly closed.

It is always best to try lifting the black lock before going into the water.

To open the case, push the black lock to the right and lift.

To close the case, push the lock to the left and make sure it is pushed all the way.

Camera support:

Slide your camera into the support, it will allow you to screw your camera to a selfie pole or any other stand.

Bike mount:

Unscrew it and fix it to the handlebar of your bicycle.

Use your waterproof case to hold the camera, or use the adaptor to fix it to the camera support.

Helmet mount:

You can either stick your helmet mount to your helmet by simply using the 3M part, or you can use the straps supplied with the camera.

Félicitations pour votre achat Konix Sports Cam !

Pour allumer l'appareil photo, appuyez sur le bouton Power / Mode.

Pour éteindre l'appareil photo, appuyez sur le bouton Power / Mode pendant 2 secondes.

Pour entrer les paramètres, appuyez sur le bouton OK pendant 2 secondes et faites défiler le menu avec les boutons latéraux.

RÉGLAGES GÉNÉRAUX :

Date / Heure :

Appuyez pour régler l'heure et la date. Réglez avec les boutons latéraux et passer au bouton OK.

Arrêt automatique :

Vous pouvez décider si vous voulez que l'appareil s'éteigne automatiquement lorsque vous ne l'utilisez pas après 1, 3 ou 5 minutes. Vous pouvez aussi choisir de ne pas avoir la mise hors tension automatique.

Économiseur d'écran :

Pour économiser la batterie, vous pouvez choisir de ne pas avoir l'écran lorsque vous filmez. Cela vous permettra d'utiliser l'appareil photo pendant une période plus longue.

Sons :

Sélectionnez les sons que vous voulez en fonction des actions que vous faites, comme lorsque vous mettez l'appareil sous tension ou hors tension, lorsque vous prenez une photo, etc.

Langue :

Vous pouvez choisir de régler l'appareil en 12 langues.

Sortie TV : PAL ou NTSC

Choisissez le format de la sortie TV pour être en mesure de regarder les vidéos et photos sur votre téléviseur.

Fréquence :

Vous pouvez choisir la fréquence que vous souhaitez utiliser entre 50 et 60Hz.

FR**Format :**

Vous pouvez formater votre carte Micro SD. Cela effacera tous les fichiers qui sont sur votre carte Micro SD.

Paramètres par défaut :

Restaurer l'appareil à ses paramètres par défaut.

PARAMÈTRES VIDÉO**Résolution :**

- Full HD 1080P : 1920 * 1080
- HD 720P : 1280 * 720
- VGA : 640 * 480

MicroSD Card	1080P 30fps	720P 30fps	480P 30fps
32 GB	240 min	320 min	480 min
16 GB	120 min	160 min	240 min
8 GB	60min	80 min	120 min

(Merci de noter que la résolution 1080p utilise l'interpolation avec une vitesse de vidéo plus lente de 25fps plutôt que 30fps)

Paramètres par défaut :

Restaurer l'appareil à ses paramètres par défaut.

Boucle temporelle :

Vous pouvez régler l'appareil photo pour enregistrer une boucle de 5 minutes, 10 minutes et 15 minutes.

Un dossier individuel est disponible.

Exposition :

Réglez le contraste de votre appareil photo avec les boutons latéraux.

Timbre dateur :

Vous pouvez choisir si vous voulez le timbre dateur sur les fichiers enregistrés.

Pour désactiver cette option, il suffit de passer à off.

PARAMÈTRES DE LA CAMÉRA :

Résolution :

- 12M pixels 4032x3024
- 10M pixels 3648x2736
- 8M pixels 3264x2468
- 5M pixels 2592x1944
- 3M pixels 2048x1536
- 2M pixels 1600x1200
- 1.3M pixels 1280x960
- VGA 640x480

Mode de capture :

- Mode simple : Il suffit de prendre une photo
- Minuteur 2sec : Retarde l'image de 2 secondes
- Minuteur 10sec : Retarde l'image de 10 secondes

Qualité :

- Super fin
- Fin
- Normal

Exposition :

Régler le contraste de la lentille de -2 à 2.

Timbre dateur :

Vous pouvez choisir si vous voulez le timbre dateur sur les fichiers enregistrés.

Pour désactiver cette option, il suffit de passer à off.

Lorsque vous êtes sur un fichier, vous pouvez décider de verrouiller ou supprimer des fichiers.

Cartes Stockage / Micro SD :

L'appareil photo est compatible avec les cartes Micro SD avec les capacités suivantes : 8Go, 16Go et 32Go.

Nous vous recommandons d'utiliser une carte de classe 10.

FR

Charger la batterie :

Si l'enregistrement est effectué lorsque la batterie atteint 0 %, la caméra sauvegarde le fichier et s'éteint.

Pour charger la batterie :

- Connectez la caméra à l'alimentation de l'ordinateur ou à une unité d'alimentation USB.
- Le voyant indicateur d'état de charge reste allumé pendant que la batterie se recharge.
- Le voyant indicateur d'état de charge s'éteint lorsque la batterie est complètement chargée.

* Temps de charge : 4 heures

ACCESSOIRES :

Boîtier étanche :

Mettez l'appareil photo dans le boîtier étanche pour toutes les activités nautiques. Le boîtier est étanche jusqu'à 30m sous l'eau.

Avant d'entrer dans l'eau, merci de vous assurer que le boîtier est bien fermé.

Il est toujours préférable d'essayer de soulever le verrou noir avant d'entrer dans l'eau.

Pour ouvrir le boîtier, poussez le verrou noir vers la droite et soulever.

Pour clore le boîtier, poussez le verrou vers la gauche et assurez-vous qu'il est bien poussé.

Support de caméra :

Faites glisser votre appareil dans le support, il vous permettra de visser votre appareil photo à un poteau de selfie ou tout autre support.

Support vélo :

Dévissez et le fixer sur le guidon de votre vélo.

Utilisez votre boîtier étanche pour tenir la caméra, ou utilisez l'adaptateur pour le fixer sur le support de la caméra.

Support de casque :

Vous pouvez coller votre support de casque à votre casque en utilisant simplement la partie 3M, ou vous pouvez utiliser les sangles fournies avec l'appareil.

DE

Benutzerhandbuch auf unserer Website verfügbar:
www.konix-interactive.com

ES

Manual de usuario disponible en nuestro sitio web:
www.konix-interactive.com

PT

Manual do usuário disponível em nosso site:
www.konix-interactive.com

IT

Manuale d'uso disponibile sul nostro sito:
www.konix-interactive.com

NL

Handleiding beschikbaar op onze website
www.konix-interactive.com

AR

دليل المستخدم المتوفرة على موقعنا على الانترنت :
www.konix-interactive.com

KONIX

www.konix-interactive.com

©2016 Konix. Innelec Multimedia - Konix, 45 rue Delizy, 93692 Pantin Cedex, FRANCE. The Konix brand and logo are trademarks of Innelec Multimedia S.A. All other trademarks are the property of their respective owners. All rights reserved. Made in PRC.

©2016 Konix. Innelec Multimedia - Konix, 45 rue Delizy, 93692 Pantin Cedex, FRANCE. La marque et le logo Konix sont des marques de commerce d'Innelec Multimedia S.A. Toutes les autres marques de commerce appartiennent à leurs propriétaires respectifs. Tous droits réservés. Fabriqué en RPC.

